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Zápis z jednání Osadního výboru (OV) Malé Přílepy (MP) 
Datum 2.10.2024 
Místo konání: Fořtovna 
Přítomni: Martin Štětka (MST); Olga Kobilková (OKO); Václav Kšír (VKS); Jiří Smíšek (JSM) 
Omluven: Jakub Cintl (JCI) 

A. Program jednání 

1. Splašková kanalizace 
Projektové práce pokračují, v současné době INGAS jedná s občany, jejichž pozemky budou výstavbou kanalizace 
dotčeny a je potřeba získat jejich souhlasné stanovisko.  

2. Optický internet 
Zemní práce a pokládka chrániček probíhá v jednotlivých ulicích MP dle harmonogramu s tím, že tato etapa prací by 
měla být skončena koncem listopadu. V některých dnech práce brzdí deštivé počasí.   

3. Telefonní signál x vysílač Lhotka 
Ve věci zhoršení signálu po proběhnuvší modernizaci antén na vysílači Lhotka, požádal OÚ Chyňava poskytovatele O2 
o sjednání nápravy.  
Operátor pak oznámil, že provedl natočení antén do původního stavu a současně sdělil, že dalších stížnosti občanů a 
jejich předávání na O2 prostřednictvím OÚ Chyňava není žádoucí. 
Vzhledem k tomu, že natočení antén přineslo jen nepatrné zlepšení signálu, a to jen v některých místech obce, je 
potřeba, aby uživatelé, u nichž problém se signálem přetrvává, opětovně a vytrvale žádali operátora o sjednání 
nápravy. 

4. Plány do budoucna 
V návaznosti na minulé jednání se OV zabýval možností realizace některých projektů, které byly popsány v dokumentu 
„Strategický plán rozvoje Chyňava – Malé Přílepy r. 2024 až 2028“, předaném koncem loňského roku OÚ Chyňava. 
Jsou to zejména akce, podporované dotacemi, což je:  

• Vybudování moderního multifunkčního hřiště včetně vodního hospodářství na hřišti 
Tento projekt by zahrnoval zejména: 

- universální hrací plochu rozm. cca 20 x 40 m (umělý trávník s křemičitým pískem); 
- novodobé dětské herní prvky s optimálním rozmístěním; 
- nádrž na jímání dešťové vody z altánu;   
- revizi stávající studny, její vystrojení pro využití k zálivce.  

• Rekonstrukce požární nádrže a úprava okolí 

 

Tato akce by představovala: 
 

- vybetonování vodotěsné nádrže (s použitím konstrukce  
původní nádrže jako ztracené bednění); 

 
- zbudování manipulační plochy pro hasičskou techniku  

na obecním pozemku 6/2; 
 

- terénní a sadové úpravy okolí nádrže. 
 
 

A dále také projekty pro zlepšení bezpečnosti chodců: 

• vybudování chybějících chodníků, zejména v ul. Hlavní směr Chrustenice; 

• vodorovné značení – vyznačení míst pro přecházení silnice. 

Tyto akce by měly být připraveny v dostatečném předstihu, aby bylo možné využít možnost dotačních programů, které 
jsou nabízeny, jakož i možnost součinnosti s Místní akční skupinou MAS při efektivním využívání finanční podpory 
z různých zdrojů. 
OV by za předpokladu souhlasu OÚ a při účasti zástupce OÚ, který má na starosti dotace, oslovil firmy s žádostí  
o vypracování projektů na tyto akce a vytvoření cenových nabídek. 

B. Závěr 

• VKS – zjistí osobu, která má za OÚ na starosti dotační programy (viz též úkol z minulého jednání OV) 

• MST – projedná s OÚ možnost jednání OV s MAS a případně s firmami, které by mohly připravit projekty a cenové 
nabídky na akce – viz bod 4 

Příští jednání OV se bude konat ve středu 6. listopadu  

 
Martin Štětka, předseda OV                                             zapsala Ing. Olga Kobilková         4.10.2024                         
 


